



**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Vegetarian CNY Set Menu | 素食新春套餐**  
**\$98 per person 每位**

日本胡麻酱有机蔬菜沙律  
Organic Vegetable Salad with Japanese Sesame Dressing

红烧金菇燕窝  
Braised Bird's Nest in Brown Sauce with Golden Mushroom

素鲍鱼烩日本椎茸菇  
Sautéed Mock Abalone with Japanese Shiitake Mushroom

黑松露如意吉祥  
Sautéed Assorted Vegetable with Gingko Nuts and Black Truffle

素炒糯米饭  
Fried Glutinous Rice with Mushroom

芋泥金瓜银杏椰子雪糕  
Teochew Yam Paste *Orh Nee* with Pumpkin & Gingko topped with Homemade Coconut Ice Cream

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用，除非另有说明。如果任何食材供应短缺，翡翠保留权力更换任何同价食材，不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宫



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Joyous Set Menu | 合家欢乐新春套餐**  
**\$108 per person 每位 (min. 2 persons)**

芥末陈醋海蜇头拼蜜汁伊比利亚黑豚叉烧  
Chilled Jellyfish in Wasabi Aged Vinegar accompanied with Roasted Honey BBQ Ibérico Pork

石斛响螺花胶炖鸡  
Double-boiled Sea Whelk, Fish Maw, Dendrobium Nobile Herb with Chicken Soup

蚝皇原只六头鲜鲍鱼伴日本椎茸花菇  
Braised Whole 6-head Fresh Abalone with Japanese Shiitake Mushroom

白酒奶油酿老虎大虾皇  
Deep-fried Tiger Prawn coated with Prawn Paste with Chardonnay Cream Sauce

荫豉日本带子焖新竹米粉  
Braised Taiwanese *Xin Zhu* Vermicelli with Japanese Scallop and Black Bean

芋泥金瓜银杏椰子雪糕  
Teochew Yam Paste *Orh Nee* with Pumpkin & Ginkgo topped with Homemade Coconut Ice Cream

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用, 除非另有说明。如果任何食材供应短缺, 翡翠保留权力更换任何同价食材, 不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872  
T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Harmony Set Menu | 和乐融融新春套餐**  
**\$168 per person 每位 (min. 2 persons)**

脆皮烧腩仔拼黑松露烤爱尔兰鸭  
Crispy Crackling Pork Belly accompanied with Roasted Irish Duck with Black Truffle

藏红花蟹肉干贝烩燕窝  
Braised Superior Bird's Nest with Crab Meat, Conpoy and Saffron

金针云耳蒸鲈鱼件  
Steamed Sea Perch with Golden Mushroom and Black Fungus

蚝皇原只三头鲜鲍鱼  
Braised Whole 3-head Fresh Abalone

XO 酱香煎波士顿龙虾捞客家面  
Hakka Noodles served with Pan-fried Boston Lobster in XO Sauce

八宝红莲炖雪蛤 (冻)  
Chilled Double-boiled Hashima with Eight Treasures

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:	Signature and Date:
-------	---------------------

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用,除非另有说明。如果任何食材供应短缺,翡翠保留权力更换任何同价食材,不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Abundance Set Menu | 年年有余新春套餐**

**\$498 for 4 persons 四位用**

**\$738 for 6 persons 六位用**

鼠运亨通达四海 (烟熏三文鱼)  
Reunion Yusheng with Smoked Salmon

石斛花胶响螺炖鸡  
Double-boiled Sea Whelk, Fish Maw, Dendrobium Nobile Herb with Chicken Soup

XO 酱鲜芦笋野菌炒澳洲带子  
Sautéed Australia Scallop with Asparagus and Assorted Mushroom in XO Sauce

港式蒸笋壳鱼  
Steamed Marble Goby *Soon Hock* in Hong Kong Style

脆皮卤水春鸡  
Crispy *Anxin* Spring Chicken

鲍汁八头珍珠鲍鱼焗新竹米粉  
Braised Taiwanese *Xin Zhu* Vermicelli with 8-head Abalone in Abalone Sauce

蜜饯杏脯炖桃胶 (冻)  
Chilled Double-boiled Preserved Apricot with Peach Resin

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)  
Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用, 除非另有说明。如果任何食材供应短缺, 翡翠保留权力更换任何同价食材, 不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Flourishing Set Menu | 金玉满堂新春套餐**

**\$668 for 4 persons 四位用**

**\$968 for 6 persons 六位用**

鼠运亨通达四海 (烟熏三文鱼)

Reunion Yusheng with Smoked Salmon

藏红花蟹肉干贝烩燕窝

Braised Superior Bird's Nest with Crab Meat, Conpoy and Saffron

日本甜椒荫豉爆鲍脯花胶柳

Stir-fried Sliced Abalone and Shredded Fish Maw with Japanese Shishito Peppers in Black Bean

笋壳鱼 (陈皮姜丝蒸/油浸)

Marble Goby *Soon Hock*

Method of Preparation: Steam with Orange Peel and Shredded Ginger OR Deep-fry

松露烤爱尔兰鸭

Roasted Irish Duck with Black Truffle

上汤波士顿龙虾焖伊面

Braised Ee-fu Noodle with Boston Lobster in Superior Stock

八宝红莲炖雪蛤 (冻)

Chilled Double-boiled Hashima with Eight Treasures

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)

Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用,除非另有说明。如果任何食材供应短缺,翡翠保留权力更换任何同价食材,不需作另行通知。



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Opulent Set Menu | 盆满钵满新春套餐**

**\$828 for 8 persons 八位用**

**\$998 for 10 persons 十位用**

鼠运亨通达四海 (烟熏三文鱼)

Reunion Yusheng with Smoked Salmon

红烧竹笙蟹肉烩花胶

Braised Fish Maw with Crab Meat and Bamboo Pith in Thick Soup

XO 酱鲜芦笋野菌炒螺片

Sautéed Sliced Sea Whelk with Asparagus and Assorted Mushroom in XO Sauce

蚝皇原只八头鲜鲍鱼伴日本椎茸花菇

Braised Whole 8-head Fresh Abalone with Japanese Shiitake Mushroom

港式蒸龙虎斑

Steamed Dragon Grouper in Hong Kong Style

脆皮卤水春鸡

Crispy *Anxin* Spring Chicken

生炒腊味糯米饭

Fried Glutinous Rice with Preserved Sausage

蜜饯杏脯炖桃胶 (冻)

Chilled Double-boiled Preserved Apricot with Peach Resin

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)

Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用,除非另有说明。如果任何食材供应短缺,翡翠保留权力更换任何同价食材,不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872  
T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Excellence Set Menu | 大展鸿图新春套餐**  
**\$1118 for 8 persons 八位用**  
**\$1388 for 10 persons 十位用**

鼠运亨通达四海 (烟熏三文鱼)  
Reunion Yusheng with Smoked Salmon

花胶竹笙菜胆胶原蛋白汤  
Double-boiled Fish Maw, Bamboo Pith and Baby Cabbage in Collagen Soup

XO 酱鲜芦笋野菌炒螺片  
Sautéed Sliced Sea Whelk with Asparagus and Assorted Mushroom in XO Sauce

蚝皇原只六头鲜鲍鱼伴日本椎茸花菇  
Braised Whole 6-head Fresh Abalone with Japanese Shiitake Mushroom

港式蒸顺壳  
Steamed Marble Goby *Soon Hock* in Hong Kong Style

黑松露烤爱尔兰鸭  
Roasted Irish Duck with Black Truffle

荫豉日本带子焖新竹米粉  
Braised Taiwanese *Xin Zhu* Vermicelli with Japanese Scallop and Black Bean

蜜饯杏脯炖桃胶 (冻)  
Chilled Double-boiled Preserved Apricot with Peach Resin

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)  
Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:	Signature and Date:
-------	---------------------

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用, 除非另有说明。如果任何食材供应短缺, 翡翠保留权力更换任何同价食材, 不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Auspicious Set Menu | 鸿运当头新春套餐**

**\$1368 for 8 persons 八位用**

**\$1688 for 10 persons 十位用**

鼠运亨通达四海 (烟熏三文鱼/黄尾鱼)

Reunion Yusheng with Smoked Salmon/Yellowtail Fish

黄焖蟹肉干贝烩燕窝

Braised Bird's Nest with Crab Meat and Conpoy in *Tanfu* Broth

XO 酱鲜芦笋野菌炒澳洲带子

Sautéed Australian Scallop with Asparagus and Assorted Mushroom in XO Sauce

蚝皇原只六头鲍鱼伴澳洲黄玉参

Braised Whole 6-head Abalone accompanied with Australian Superior Sea Cucumber

冬菜蒸野生笋壳鱼

Steamed Marble Goby *Soon Hock* with Preserved Vegetable

黑松露烤爱尔兰鸭

Roasted Irish Duck with Black Truffle

上汤波士顿龙虾焖伊面

Braised Ee-fu Noodle with Boston Lobster in Superior Stock

芋泥金瓜银杏椰子雪糕

Teochew Yam Paste *Orh Nee* with Pumpkin & Ginkgo topped with Homemade Coconut Ice Cream

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)

Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用,除非另有说明。如果任何食材供应短缺,翡翠保留权力更换任何同价食材,不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Happiness Set Menu | 迎春接福新春套餐**

**\$1688 for 8 persons 八位用**

**\$1988 for 10 persons 十位用**

鼠运亨通达四海 (烟熏三文鱼/黄尾鱼)

Reunion Yusheng with Smoked Salmon/Yellowtail Fish

黄焖蟹肉干贝烩燕窝

Braised Bird's Nest with Crab Meat and Conpoy in *Tanfu* Broth

发财算盘子炒波士顿龙虾

Hakka Yam Abacus Seeds with Boston Lobster

蚝皇原只三头澳洲鲍鱼伴日本椎茸菇

Braised Whole 3-head Australian Abalone accompanied with Japanese Shiitake Mushroom

清蒸法国多宝鱼

Steamed French Turbot Fish with Supreme Soya Sauce

脆皮乳猪件拼素八景

Roasted Suckling Pig with Sautéed Mixed Vegetable

荫豉日本带子焖新竹米粉

Braised Taiwanese *Xin Zhu* Vermicelli with Japanese Scallop and Black Bean

八宝红莲炖雪蛤 (冻)

Chilled Double-boiled Hashima with Eight Treasures

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)

Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用, 除非另有说明。如果任何食材供应短缺, 翡翠保留权力更换任何同价食材, 不需作另行通知。





**CRYSTAL JADE**  
PALACE  
翡翠皇宮



391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Prosperity Set Menu | 万事如意新春套餐**

**\$2168 for 8 persons 八位用**

**\$2688 for 10 persons 十位用**

鼠运亨通达四海 (烟熏三文鱼、黄尾鱼、珍珠鲍鱼)

Reunion Yusheng with Smoked Salmon, Yellowtail Fish and Pearl Abalone

鸿运金猪

Roasted Suckling Pig

满坛香烩官燕

Braised Superior Bird's Nest with Thick Chicken Broth and Chinese *Hua Diao* Wine

蚝皇原只二头澳洲鲍鱼伴菜苗

Braised Whole 2-head Australian Abalone with Spinach

香煎法国鹅肝, 黑松露爱尔兰烤鸭

Pan-seared French Foie Gras accompanied with Roasted Irish Duck with Black Truffle

清蒸海东星斑

Steamed Coral Trout with Supreme Soya Sauce

XO 酱香煎波士顿龙虾捞客家面

Hakka Noodles served with Pan-fried Boston Lobster in XO Sauce

椰香珍多雪

Chendol with Homemade Coconut Ice Cream

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)

Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:

Signature and Date:

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用, 除非另有说明。如果任何食材供应短缺, 翡翠保留权力更换任何同价食材, 不需作另行通知。







391 Orchard Road, #04-19 Takashimaya S.C., Singapore 238872

T: 6735 2388 F: 6735 2788

To:	From:
Tel:	Date:
Fax:	No. of guest/s:

**Blissful Set Menu | 福星高照新春套餐**

**\$2788 for 8 persons 八位用**

**\$3388 for 10 persons 十位用**

龙凤飞舞庆团圆 (本地龙虾、烟熏三文鱼、黄尾鱼)  
Reunion Yusheng with Local Lobster, Smoked Salmon and Yellowtail Fish

鸿运金猪  
Roasted Suckling Pig

京城坛老爷  
Braised Chinese Delicacies with Superior Thick Soup in Beijing Style

金华麒麟蒸东星斑  
Steamed Coral Trout with Premium *Jinghua* Ham and Mushroom

生扣塔斯马尼亚青边鲍鱼  
Braised Whole Tasmanian Green Lip Abalone

黑椒日本甜椒炒和牛粒  
Stir-fried Wagyu Beef Cubes with Japanese Shishito Peppers in Black Pepper Sauce

北海道海胆, 日本带子柚子面  
Yuzu Noodle with Pan-fried Japanese Scallop topped with Hokkaido Sea Urchin

官燕八宝冻梨  
Chilled Double-boiled Pear with Eight Treasures topped with Superior Bird's Nest

脆皮鸳鸯年糕 (红糖/椰汁)  
Crispy Brown Sugar and Coconut Glutinous Rice Cake *Nian Gao*

**For confirmation, please acknowledge below and return a copy to us via email.**

Name:	Signature and Date:
-------	---------------------

Prices are subject to service charge and prevailing GST. **Deposit of 50% of CNY set menu value is required to secure reservation.** Not valid with other promotions or vouchers, unless otherwise stated. The management reserves the right to substitute items of equal value without prior notice.

价格不包括消费税与服务费。订位需支付新春套餐价格的50%为押金。不可与其它促销、折扣同时使用, 除非另有说明。如果任何食材供应短缺, 翡翠保留权力更换任何同价食材, 不需作另行通知。

